Adventist 港 Hong Kong Adventist Hospital・Tsuen Wan Health 安 香港港安醫院・荃灣



新聞稿(即時發放)

致 貴傳媒採訪主任 / 編輯 / 記者:

2023年9月22日

香港港安醫院—荃灣 x 港安醫院慈善基金—荃灣理事會推出慈善白內障手術計劃 全額資助200名低收入長者進行白內障手術

白內障令視力減退,視覺逐漸模糊,患者有時會覺得光線周圍出現光圈以及影像的顏色不夠鮮明,影響日常生活及工作。截至截至2023年6月30日,在眼科輪候白內障手術的個案共有71,748宗,平均輪候時間超過一年,其中新界西的輪候人數更高達12.863宗。

為協助患有白內障的長者重拾光明及省卻冗長的輪候時間·香港港安醫院—荃灣及港安醫院慈善基金 — 荃灣理事會推出名為「金睛火眼慈善籌款行動」的白內障手術慈善計劃·為200名合資格有需要的長者免費提供白內障手術,是次計劃包括一次手術前檢查、白內障手術及三次手術後檢查,名額有限·先到先得。

申請日期:	2023 年 9 月 25 日 至額滿即止
申請資格:	● 年滿 65 歲或以上之香港永久性居民
	正在公立醫院輪候,或經醫生確診患有白內障
	● 正領取綜援或通過瑪利亞基金/醫療援助項目入息及資產審查的低收入人士
	● 身體狀況穩定・如長期服用藥物・須提供病歷報告
服務地點:	香港港安醫院 - 荃灣 香港新界荃灣荃景圍199號
查詢	電話:2275 6688 (週一至週五・09:00 – 17:00・公眾假期除外)
	電郵: <u>foundation@twah.org.hk</u>
	網址: https://www.hkahf.org.hk/funds_tw_details.php?id=1
	· · · · · · · · · · · · · · · · · · ·

- 此計劃只適用於指定醫生
- 香港港安醫院 荃灣及港安醫院慈善基金保留更改及刪除上述資料權利 · 無須另行通知 · 並保留一切最終 決定權 · 港安醫院慈善基金是根據香港《稅務條例》第 88 條的認可慈善機構 · 它與香港港安醫院為獨立個 體 。
- 相關捐款由荃灣理事會直接接收及管理·為有需要的人士提供多方面的醫療及健康支援。所有捐款均獲發收據·捐款港幣\$100或以上獲發之收據可用作扣稅之用。

香港港安醫院--荃灣

自1964年起為荃灣居民服務·屬新界西區內唯一的非牟利私營醫院·多年來秉承「延續基督的醫治大能」的使命·致力提供專業優質的一站式專科醫療服務·一直為市民提供快捷而優質的一站式專科醫療服務·同時繼續積極回饋 社會·保障社區的健康。

港安醫院慈善基金 - 荃灣理事會

港安醫院慈善基金成立於1999年·港安醫院慈善基金為更有效凝聚能量·屬下的荃灣理事會與司徒拔道理事會一同 營運·協力透過轄下之不同基金為有需要市民提供服務。荃灣理事會下設醫療基金、發展基金以及健康生活基金· 為有需要人士服務及提供醫療及健康支援。是次慈善白內障手術計劃由荃灣理事會牽頭·以協助更多白內障病患重 拾光明。

傳媒查詢·請聯絡: 蔡小姐 傳訊主任 電話:2276 7115

電郵: gigi.choi@twah.org.hk

什dventist 港 Hong Kong Adventist Hospital・Tsuen Wan Health 安香港港安醫院・荃灣



To assignment editor/reporter,

FOR IMMEDIATE RELEASE

22 September 2023

HKAH-TW X BOG-TW, HKAHF launches Charity Cataract Program Fully subsidize cataract surgery for 200 low-income elderly

Cataracts cause vision loss and blurred vision. Patients sometimes feel that there is a circle around the light and colors are not bright enough, which affects their daily life and work. As of 30 June 2023, there were 71,748 cataract surgery (12,863 in NTW) cases on the public hospital waiting list, with an average waiting time of more than 1 year.

200 free cataract surgeries

Hong Kong Adventist Hospital - Tsuen Wan(HKAH-TW) and the Board of Governors – Tsuen Wan of Hong Kong Adventist Hospital Foundation (BOG-TW, HKAHF) is providing **200** free cataract surgeries to help elderly cataract patients regain vision and reduce the long waiting time in the public health system. Eligible patients can have **1** x pre-surgical examination, **1** x cataract surgery, and **3** x post-surgical examinations.

Limited space is available on a first-come, first-served basis

Application Period:	25 Sept 2023 - until quota of 200 is filled up		
Eligibility:	Assistance Program income and asset test	aiting for cataract surgery in public hospitals or diagnosed by doctors ow-income recipients who are on CSSA or have passed the Samaritan Fund/Medical ssistance Program income and asset test able physical condition. If patients are on long-term medication, please provide a edical report.	
Service	Hong Kong Adventist Hospital – Tsuen Wan		
Location:	199 Tsuen King Circuit, Tsuen Wan, New Territories, Hong Kong		
Contact:	Tel: 2275 6688 (Mon – Fri, 09:00 – 17:00 except public holidays) Email: foundation@twah.org.hk Website: https://www.hkahf.org.hk/funds_tw_details.php?id=1		

- This plan is only applicable to designated doctors
- Hong Kong Adventist Hospital (HKAH) Tsuen Wan and Hong Kong Adventist Hospital Foundation (HKAHF) reserve the right to change or delete the above information without prior notice and reserve the right to make a final decision.
- HKAHF is a recognized charitable organization in Hong Kong under Section 88 of the Inland Revenues Ordinance. It is a separate entity from HKAH.
- Relevant donations are directly received and managed by HKAHF Board of Governors Tsuen Wan (BOG-TW) to provide multi-faceted medical and health-related support for the needy. Receipts will be issued for all donations. Donations over \$100 are tax-deductible.

Hong Kong Adventist Hospital - Tsuen Wan

Since its establishment in 1964, HKAH-TW has remained as the only not-for-profit private hospital in the Tsuen Wan district and has developed deep roots within the community. Over the years, the hospital has been unwavering in its mission of "Extending the Healing Ministry of Christ" to serve the community, catering to the needs of the residents by providing professional and specialized services with compassionate care, while continuing to actively give back to the society and protect the health of the community.

Board of Governors - Tsuen Wan of Hong Kong Adventist Hospital Foundation

HKAHF was established in 1999. uniting efforts with the BOG – Stubbs Road to more effectively serve the community as one team. Both Boards serve specific demographics through their respective funds, medical programs, and healthy living initiatives.

BOG-TW manages the following Funds: Medical & Development and Healthy Lifestyle. Together, these funds provide multi-faceted medical and health-related support for the needy. This Charity Cataract Program is led by BOG-TW to help more cataract patients regain clear vision.

Media Contact: Ms Choi Tel: 2276 7115

Email: gigi.choi@twah.org.hk